
Tisdagens årsmöte i Sällskapet genomfördes utan någon som helst dramatik. Det blev 
omval på alla poster. Årsmötet skulle egentligen avhållits i början av året men av kända 
skäl flyttades det till september. 

Kjell Nordström ledde förhandlingarna med Benny Ternemar som protokollförare. 

Skövde AIK:s gamla stormålvakt Janne Åberg gästade årsmötet för att berätta om vår 
nya hemsida. Janne har lagt ned många timmar för att få den på plats. Och för att få all 
dokumentation om alla föreningar överförd från den gamla sidan. Vi är innerligt 
tacksamma för det jobb Janne har lagt ned. 

Janne avslutade sitt framförande med en liten egenhändigt skriven visa. 

Vår medlem Gull-Britt Alexandersson hade en gång i tiden fått en uppmaning från sin 
pappa att ”se en Finnkamp”. Nu har hon gjort det. Gull-Britt var med på den resa som 
Westgöta Idrottshistoriska Sällskap arrangerade till den nyligen avgjorda Finnkampen 
på Stockholms Stadion. 

Om denna resa berättade Gull-Britt på sitt alltid lika entusiastiska sätt. Det blev ett fint 
inslag innan Jan-Åke Ek drog i gång med kaffeserveringen. 

Från och med nästa tisdag (14 september) är det meningen att vi skall ha våra 
tisdagsträffar. Som alltid i Vilanhallen 14.00. 

På tisdag kommer Jan-Åke Ek att berätta om varför han blev cyklist. Vi kommer att få en 
inblick i hans långa och framgångsrika karriär. 
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